

Financial Offer A: Supplying Generators for Al-Hol Camp - NES. العرض المالي أ : تجهيز مولدات كهربائية لمخيم الهول - شمال شرق سوريا						
#	Items Description	وصف العناصر	UNIT	QTY	UNIT PRICE (USD)	TOTAL PRICE (USD)
1	Generator: Standby power at least 60 Kva set at 1500 rpm, 50 Hz, 400/231V, 3 phase, electrical governor, single bearing alternator and equipped with: Automatic Mains Failure, Lead Acid Battery set, Muffler with flexible connector, soundproof canopy 80dBa@ 1meter, jacket water heater. Digital control panel include: KW-Real power. KVAR-Reactive power., KVA-Apparent power. Off/Auto/Main switch. Emergency push button. Meters and gauges: Ammeter. Frequency meter. Coolant temperature., Oil pressure. Battery voltmeter. Hour run counter. Low oil pressure. High water temperature. and connecting the generator with the fuel tank on site. Warranty: warranty period is minimum of 3 Months or 1000 running hours from the date of commission whichever comes first. The warranty to cover any mechanical breakdowns in the engine and/or electrical breakdown in generation part or the combination of both parts as one unit.	مولد كهربائي : استطاعة احتياطية على الاقل 60 كيلو فولت امبير عند السرعة 1500 دورة بالدقيقة، 50 هيرتز، 400/231 فولت، ثلاث فازات، متحكم الكرتوني، مولد تيار متناوب احادي، ومجهز بما يلي : قشل التيار الكهربائي التلقائي ، مجموعة بطاريات حمض الرصاص ، كاتم صوت مع موصل مرن ، مظلة عازلة للصوت 80dBa عند 1 متر سخان ماء ، لوحة تحكم رقمية تحتوي على ما يلي : استطاعة حقيقية KW استطاعة ظاهرية KVAR مفتاح إيقاف / اوتوماتيكي / رئيسي كبسة طوارئ العدادات والمقاييس مقياس امبير مقياس تردد حرارة المولد ضغط الزيت فولت البطارية عداد ساعات التشغيل انخفاض ضغط الزيت ارتفاع حرارة الماء. ربط المولد مع خزان الوقود في الموقع الضمان: فترة الضمان لا تقل عن ثلاثة أشهر أو 1000 ساعة تشغيل من تاريخ التشغيل ايها يأتي أولاً. الضمان لتغطية أي أعطال ميكانيكية في المحرك و / أو عطل كهربائي في جزء التوليد أو مزيج من كلا الجزأين كوحدة واحدة.	NO	1		
2	Changeover Switch: Provision and installation Changeover Switch 3 phase 125A, four poles, with three options (1-0-2) and suitable metal Panel for Changeover Switch with lock and rain cover and painted metal supporter for metal Panel to install it on the wall.	مفتاح التحويل: توفير وتركيب مفتاح التحويل 3 فاز 125A ، أربعة أقطاب ، بثلاثة خيارات (1-0-2) و لوحة معدنية مناسبة لمفتاح التحويل بغطاء للمطر ودعم معدنية مطلية للوحة معدنية لتثبيتها على الحائط	NO	1		
3	Cable for generator: Provision and installation cable 4x25 mm2 Cu/PVC shield and PVC filling, with all accessories for connect the generator with the changeover Switch. All the work should be done according to the engineer instruction.	كابل للمولد: توفير وتركيب كابل 4x25 مم 2 بواقي من النحاس / PVC وحشو PVC ، مع كافة الملحقات لتوصيل المولد بمفتاح التحويل. يجب أن يتم كل العمل وفقاً لتعليمات المهندس	M.L	25		
4	CONCRETE SLAB: provide and implement a concrete slab dimension should (5*4*0.15) m plain concrete class 350 kg/m3 , and laying thick nylon under the concrete with one layer of BRC mesh (15X 15) cm, 8mm dia. and make the price includes, installation of metallic plate of (100*100*4) mm on the surface of the concrete base with steel bars inside the base, welded on the plate, to install the columns of the fence, all necessary needs to complete the work, and all the work should be done according to the details and site engineer instructions.	البلاطة الخرسانية: توفير وتنفيذ بلاطة خرسانية أبعادها (5 * 4 * 0.15) م خرسانية فئة 350 كجم / م 3 ، ووضع تابلون سميك تحت الخرسانة مع طبقة واحدة من السلك الشبيكي BRC 15 سم × 15 سم ، قطر 8 مم. و السعر يشمل تركيب صفيحة معدنية 100 * 100 * 4 مم على سطح القاعدة الخرسانية مع قضبان فولاذية داخل القاعدة ملحومة على الصفيحة لتثبيت أعمدة السياج ، وكل ما يلزم لإكمال العمل ، وجميع الأعمال يجب أن تتم حسب التفاصيل وتعليمات مهندس الموقع.	LS	1		
5	METALLIC CAGE FOR THE GENERATOR: Supply and implement a cage for the generator the highest should be 3 m , the main structure consist of iron (50*30*2) mm every 1.8 m at least for the columns , and welding a 3 horizontal iron section of (30*30*2) mm, and BRC mesh (50*50*5) mm with shade (corrugated iron sheets of 0.6 mm) the Area 25 m², should be fixed on iron tube of (50*30*2) mm, which distributed every 1.5 m on both sides, the roof should be fixed by screws, the price include the Gate of 1 m width and 2M Height . the frame should be iron tube (30*30*2) mm, with all needs, and painting on 3 layers (one layer anti-rust, and Two layer of oil paint) all the work should be done according to the site engineer instruction and drawings.	قفص معدني للمولد: توريد وتنفيذ قفص للمولد ارتفاع 3 م , يتكون الهيكل الرئيسي من حديد 50 * 30 * 2 مم كل 1,8م على الأقل للأعمدة ولحام 3 علب حديد أفقية 30 * 30 * 2 مم وشبكة 50 * 50 * 3 مم BRC ، بغطاء (صفائح موجية من الحديد 0.6 مم) مساحة 25 م 2 ، يجب تثبيتها على أنبوب حديدي 50 * 30 * 2 مم ، موزعة كل 1.5 متر على كلا الجانبين ، يجب تثبيت السقف بمسامير ، السعر يشمل باب بعرض 1 متر و ارتفاع 2م . يجب أن يكون تيب الحديد 30 * 30 * 2 مم بجميع الاحتياجات وطلاء على 3 طبقات واحدة ضد الصدأ و 2 دهان زيتي ، كل الأعمال يجب أن تتم حسب لتعليمات ورسمات مهندس الموقع.	LS	1		
6	FUEL TANK: Supply and install 2000 liters capacity steel fuel tank cylindrical shape thickness should be 2 mm , over steel base of (1 X 1 X 0.5)m dimensions, the frame should be prepared by iron tube 60*40 cm thickness 3 mm of 1 m length, Work includes connect with the generator with all requirement of gate valves, fuel filters...etc. All the work should be done according to the site engineer instructions.	خزان الوقود: توريد وتركيب خزان وقود فولاذي سعة 2000 لتر بسماكة 2 مم ويكون بشكل اسطواني فوق قاعدة فولاذية أبعادها (1 × 1 × 0.5) م ويتم تحضير الإطار بأنبوب حديد بسمك 60 * 40 سم 3 مم بطول 1 متر ، العمل يشمل التوصيل مع المولد بكافة متطلبات صمامات البوابة وفلاتر الوقود ... الخ. يجب أن تتم جميع الأعمال وفقاً لتعليمات مهندس الموقع	NO	1		
Total Amount in USD						
NOTE: 1.Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer. 2.The contract includes delivery, unloading and installation to Al-Hol Camp in coordination with our Organization's receiving team. 3.The offered Price includes transportation, loading & unloading, and any other cost to deliver and Implementation to Al Hol Camp in North East SYRIA. 4.The vendor must provide catalog for each requested generators stated in financial offer along with his offer, and the catalog must meet the organization's specification. Otherwise, the offer will fail technical evaluation and will not proceed to the next stages of evaluation. 5.The vendor must provide a Certificate of Origin of Generators upon signing the contract.						
ملاحظة: 1.منظمتنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات. 2.يتضمن العقد، التسليم والتفريغ والتركيب إلى مخيم روج بالتنسيق مع فريق الاستلام التابع لمنظمتنا . 3.السعر المعروض يشمل النقل والتحميل والتفريغ وأي تكلفة أخرى للتنفيذ إلى مخيم الهول في شمال شرق سوريا . 4.يجب على البائع تقديم كتالوج لكل مولد مطلوب مذكور في العرض المالي مع عرضه، ويجب أن يكون الكتالوج مطابقاً لمواصفات المؤسسة. وإلا فإن العرض سيقشل في التقييم الفني ولن ينتقل إلى مراحل التقييم التالية.. 5.يجب على البائع تقديم شهادة المنشأ المولدات عند توقيع العقد.						
Name of Signatory:_____						
Title of Signatory:_____						
Name of Bidder:_____						
Signature & stamp:_____						
Date of Signing:_____						